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Predmet Odgovor na poslanidko pitanje poslanika Admira iavalica - dostavUa se,
Veza: va5 akt broj: 05ll-02-541D3 d 21.12.2023. gdine

U skladu s dlaanom I16. stav 3. Poslovnika Predstavnidkog doma Parlamenta Federacije Bosne i
H3rc9soviry !.,slyteni glasnik BiH", br.69/07,2708 i 26Do), dosavljamo odgovor na poslanidko
pitanje Adnira cavalica poslanika u Predstavnidkom domu parlamenta Federacije- Bosne i
Hercegovine.

U prilogu akta do*avljamo vam odgovor.
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ODCOVOR

Poslanik Admir i-avalid je dana 27.12.2023. godine, u skladu sa dlanom ll. Poslovnika
Predstavnidkog doma Parlamenta Federacije Bosne i Hercegovine (,,Sluibeni glasnik BiH", br.
69107,2718 i 26D0), u pisanoj formi postavio Agenciji za driavnu sluZbu Bosne i Hercegovine
pitanje koje glasi:

ODGOVOR

Na nivou institucija Bosne i Hercegovine, Odbor dr2avne sluZbe za Zalbe Savjeta minstara Bosne
i Hercegovine je, u skladu sa Zakonom o driavnoj sluibi u institucijama BiH ("SluZbeni glasnik
BiH", br. 19102, 35103, 4/04, 26104, 37104, 48/05, 2/06, 32107, 43109,, 8fi0, 40t12 i 93fi7),
drugostepeni organ odgovoran za razrnaffanje svih konainih odluka, preduzetih ili propuitenih
radnj i institucije i/iti Agencije ukljudujuii i institucije iz dlana 4. stav l ovog zakona, a koje se
odnose na status driavnih sluZbenika.

Agencija za drlavnu sluibu Bosne i Hercegovine po5tuje i u cjelosti provodi odluke
drugostepenog organa u institucijama Bosne iHercegovine koje su obavezuju6e, te nije bilo
sludajeva nepoStivanja tih odluka u posljednje tri godine.

,,Da li postoje evidencije o po5tivanju odluka Odbora za Lalbe Agencije za driavnu sluZbu, na
podrudju FBiH?"


